
Jezdci vyhození ze sedla 
Toronto-NY Rangers 5:2 (0:1, 0:1, 5:0) 
To, co se událo v torontské Air Canada Centre v sobotu, to zřejmě 
nepamatuje nikdo v NHL. Přestože Toronto prohrávalo ještě sedm a půl 
minuty před koncem utkání 0:2, dokázalo během pěti minut a 21 vteřin 
nasázet zoufalému newyorskému brankáři Valiquettovi pět branek. Ten měl 
před tímto zápasem průměr na utkání 1,44 branky a 93,9 % úspěšných 
zákroků. Rangers v 13 předchozích zápasech prohráli během normální hrací 
doby pouze dvakrát a jednou v prodloužení s Detroitem 4:5. K samotnému 
obratu v torontském utkání došlo v 55. minutě a to během 55 vteřin - nejprve 
Blake vyrovnal a v zápětí Pavel Kubina dělovkou od modré zaznamenal 
vítězný gól. Při této brance asistoval i Tomáš Kaberle. Po utkání jsme se 
zeptali Michala Rozsívala, jak došlo ke kolapsu Rangers.  
MR: Přestože jsme vedli, nehráli jsme dobře již v druhé třetině. Udělali 
jsme řadu chyb. Hlavně jsme ztráceli puky ve středním pásmu. To se pak 
přeneslo do třetí třetiny, i když jsme drželi vedení 2:0 do 53. minuty, jeden 
jejich šťastný gól otočil vývoj celého zápasu. Maple Leafs se dostali na koně 
a co střela, to jim tam spadlo. Porazili jsme se tak trochu sami. Udělali jsme 
hodně individuálních chyb.  
ABE: Nezpanikovali jste? Za stavu 2:2 si trenér Tom Renney vyžádal 
oddechový čas… 
MR: Nemyslím si, v tu dobu to s námi již vypadalo špatně a Toronto již 
mělo navrch. My už jsme nehráli dobře. Trenér se snažil pouze situaci 
uklidnit. Bohužel to nepomohlo, ale tak to v hokeji chodí. Každé utkání se 
vyvíjí jinak a z tohoto utkání je zapotřebí se ponaučit. Není to konec sezóny. 
Horší by bylo, kdyby se to stalo v play-offs.  
ABE: Rozhodně to není konec sezóny, naopak jedná se o nejlepší 
začátek snad v historii Rangers. V čem byla až doposud síla týmu. Byla 
to utkání v Praze, která vás odstartovala?  
MR: Už ten náš zájezd do Prahy nás hodně stmelil. Před tím jsme hráli 
dobře ve Švýcarsku, tam jsme dokázali také jeden zápas otočit ze stavu 0:3 
na 4:3. Hráli jsme dobrý týmový hokej a oba brankáři jak Henrik Lundqvist, 
tak Stephen Valiquette chytali výborně. Oba jsou páteří týmu. Od toho se 
vše odvíjí. Pokud zachytají, máte velkou šanci vyhrát zápas. Nové posily 
začaly hrát výborně a také jsme měli trochu štěstí.  
ABE: Mužstvo hraje bez Jaromíra Jágra, jak to zapůsobilo na 
mužstvo?  
MR: Je to tak, sám jsem nevěděl jaké to bude bez Jardy. S Petrem Průchou 
máme teď trochu jinou pozici. Zatím to šlape dobře, ale ztratili jsme nejen 
jeho, ale i další hráče: Martina Straku, Marka Malíka a Marcela Hossu.  



ABE: Pocházíte z Vlašimi, Vlašim je spíš fotbalové město, jak jste se 
dostal k hokeji?  
MR: K hokeji mne přivedl můj otec, který hrál v nižší soutěži. Působil v 
hokejovém oddíle ve Vlašimi. Byla to jeho vášeň a tak mne s bratrem k 
hokeji přivedl. Je to asi osud devadesáti procent hokejistů, že je někdo z 
rodiny k hokeji přivede.  
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*** 


